



Smart Dot User Manual 逗点使用说明书

Model/型号:TY011

Quick Setup

- **1** Power on by clicking the button on the bottom. In this way, Smart Dot can run for 5 minutes automatically!
- Scan the QR code and download the Petoneer app. Click Sign up to get walked through to create your account. Open the app and click the '+' button, and get walked through the SET-UP.





0

使用操作

- ┛点击底部开机按键。不需要APP,逗点便能自动运行5分钟。
- ▶ 扫描二维码,按照提示下载安装 "Petoneer" APP, 并注册登陆账号。打开 "Petoneer" APP, 在页面中点击"+", 根据APP提示方式添加设备。

www.petoneer.com

Don't miss these tips!

- The Please avoid direct exposure to human and pets' eyes.
- DO NOT use a mirror or other object to reflect the beam.
 - Precise servo inside! DON'T collide or fall, or the product will misfunction!
 - 4 Always clean with a soft dry cloth.
 - 5 Kids can only use under adult supervision.
 - 6 Applicable to: Cats

Warranty Terms

Within the period of warranty, if the product fails with no fault of user operations, it will be repaired at Petoneer's expense. Product failure in examples below will not be covered by the warranty:

- 1. Intentional damage to product by user or third party
- 2. Failure to operate or maintain the product in accordance with the Quick Installation Guide(QIG) instructions.
- **3.** Failure by natural wear and tear including but not limited to scratching, corrosion, oxidation and rusting.
- Failure by non-authorized repair of the product including but not limited to user's own or third-party repairing attempts or modifications.

注意事项

- ₫ 请勿将射出的光束对准人和动物的眼睛
 - 2 请勿用镜子等物体反射光束
- ③ 内置精密舵机,请勿碰撞和摔落,影响产品使用
 - 4 清洁机身用干燥软布擦拭
 - 5 儿童需在成人监督指导下使用
 - 6 适用宠物:猫

保修条款

在保修期限内,对于正常使用Petoneer产品过程中,由于非人为导致的损坏,所产生的维修费用和相关的人工费用,由Petoneer承担。 以下情况造导致的维修不在保修条款包含中:

- 1. 故意行为导致的损坏
- 2. 未按照产品使用说明书指引使用、保养该产品
- 3. 设备正常磨损、腐蚀、氧化、锈垢、耗损等原因导致的损失
 - 4. 因在非Petoneer授权维修代理店或用户自身进行 维修、改造、清洗而造成的损坏。